
Møtereferat - Hovedstyret - 10. mai 2023

Til stede:
Dag Anders, Beate, Jonas, Angella, Sebastian, Maren, Rebekka, Lars

Forfall:
Teresa

# Møtereferat Hovedstyret FIF 10. mai 2023 Ansvar Frist

23/19 Referat fra 12 april ble godkjent Styret

23/20 Gruppelederes orientering:

Håndball:

Sliter med oppmøte på jenter født 2015/16. Når det gjelder det

eldste laget (de som nå går over på u-skolen): Spillerne

bytter klubb relativt ofte. FIF avmagres og det blir for få spillere

tilbake. Marius ønsker seg ut av styret når det kommer ny leder.

Linda og Maria vil også ut fordi døtrene bytter klubb. Marius,

Maren, Jonas og Lars jobber med å få med voksne som kan bli

med på å bygge opp FIF håndball. Lars jobber med å skrive

sportsplan.

Styrkegruppa:

Sebastian er fornøyd med tingenes tilstand. Beate ber Sebastian

om at mobilnummer til Beate også finnes på utsiden av lokalet.

Innebandy:

Søknad om å få arrangere minirunden ble sendt litt sent, men

Angella håper det går i orden. Pga "kollisjon" med treningstider i

fotballen, så er aktiviteten mye lavere i mai og mange blir

opptatt med fotball. Innebandy og håndball har “dødtid” i tiden

fremover og kan evt samarbeide om felles aktiviteter utenom

sesong.

Allidrett:

Planlegging av allidrettens dag pågår.

Fotball:

Orienterings

sak



● Teresa rapporterte følgende pr. mail før møtet: Har

snakket med Jonas Moen og han har fått mitt mandat til

å ta opp og se over og legge frem forskjellige

utstyrsleverandører for FIF, slik at HS kan stemme over

hvilken avtale som er det beste for klubben.

● Bjørnar Stålsett (fotball) ønsker fortsatt å stille som

representant til NIR.

● - Foreligger det en sportsplan for FIF, i henhold til NFFs

mal for kvalitetsklubb? Hvis ja, hvor ligger denne og når

ble den sist redigert?

● Hvis nei, er dette noe styret kan utarbeide?

● Link til NFF sin veileder til sportsplan:

https://www.fotball.no/klubb-og-leder/kvalitetsklubb-2/

kvalitetsklubb-niva-1/aktivitet/sportsplan/

23/21 Mandat til å forhandle klubbavtale og presentere på
neste møte: Jonas ble gitt mandat.

Jonas Neste

styremøte

23/22 Styrkegruppa PT-avtale og kostnader til renhold. Det ble
gitt en orientering. Saken behandles videre av Dag og
Sebastian.

Dag og

Sebastian

Neste

styremøte

23/23 Dag og Lars orienterte styret fra møtet med NK ved
Martin og Trond. Samt neste steg i saken

Dag og Lars Neste

styremøte

23/24 Økonomi inklusive disponering av HS midler og informasjon
fra Beate.

1. På neste styremøte gir Dag en orientering om
fordeling ift budsjett, og fordelingsnøkkel for tildeling
av midler til gruppene fordi det har kommet spørsmål
om dette.

2. Beate har mottatt faktura på et kurs som tidligere
Håndballtrener har meldt seg på, men ikke deltatt.
Denne fakturaen må sendes forbundet fordi FIF ikke
har hatt noe som helst med dette å gjøre. Treneren er
ikke medlem i FIF.

3. Beate orienterte om innbetaling av medlemsavgifter.
Fotball, styrke, håndball er i orden, bare noen små
avvik. Innebandy har fortsatt litt å jobbe med.

Dag (1)

Beate (2)

Angella (3)

Neste

styremøte

23/25 Representant NIR. Det foreligger 3 kandidater. Dag vil
komme med en innstilling som skal vedtas av styret. Blir
ikke noe ekstra møte for dette (tar det på mail)

Dag Iht frist fra

NIR

23/26 Neste møte: 7. juni klokken 19:30 Bakkeløkka. Alle Vel møtt!

Fagerstrand 10. mai 2023
Lars
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